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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Publiczna 

Protokół nr 5 

 

V Posiedzenie w dniu 17 kwietnia 2019  
Obrady rozpoczęto 17 kwietnia 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:25 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 00:30 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Mirosław Dziewiałtowicz. Stwierdził quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Caban 
2. Mirosław Dziewiałtowicz 
3. Ewelina Gabryszewska 
4. Olga Grajek-Górecka 
5. Jolanta Szymczak 

2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 
dla Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 00:32 – 03:47 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik GOPS Izabela Poznańska. 

Dyskusja. 

Brak. 

Głosowano w sprawi projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 
społecznej na rok 2018 dla gminy Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Jolanta Szymczak 
 
Opinia pozytywna.  
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie 
Gminy Ustronie Morskie na rok 2019. Czas rejestracji: 03:50 – 36:01 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik referatu promocji Urszula Czachorowska. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Urszula Czachorowska 
- Olga Grajek-Górecka 
- Hanna Caban 
 
Dyskusja dotyczyła przygotowania kąpieliska do sezonu, przyjrzenia się dnu wodnemu pod 
kątem niebezpiecznych elementów, zabezpieczenia plaży, punktu sanitarnego, punktu 
medycznego - zatrudnienia lekarza, przygotowania stanowisk do pracy ratowników wodnych, 
sprzętu technicznego, doposażenia stanowisk w sprzęt medyczny, ilości stanowisk 
strzeżonych, wynagrodzeń dla ratowników, nadzoru nad pracą ratowników, codziennej 
odprawy ratowniczej, ilości ratowników zatrudnianych przez gminę, monitorowania przez 
ratowników wód, które nie są objęte granicami kąpielisk, stworzenia grupy ratowników 
ratownictwa morskiego z grona młodzieży gminy Ustronie Morskie. 
 
Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz sezonu 
kąpielowego na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 2019:  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Jolanta Szymczak 
 
Opinia pozytywna.  
 
4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z Otwartej Strefy 
Aktywności, która składa się z urządzeń w strefie placu zabaw, siłowni zewnętrznej i 
relaksu zlokalizowanej przy ul. Górnej w Ustroniu Morskim. Czas rejestracji: 36:05 – 
54:27 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik referatu promocji Urszula Czachorowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Urszula Czachorowska 

Dyskusja dotyczyła regulaminów korzystania z placów zabaw, strefy wyposażonej 
w urządzenia zabawowe, strefy fitness z urządzeniami siłowni zewnętrznej, strefa relaksu – 
stół do gry w chińczyka i do gry w warcaby, ograniczenia czasowego wejścia na plac zabaw, 
czynności zabronionych na otwartej strefie aktywności, problemów dotyczących wykonania 
strefy, uwag, co do wykonania prac, rozliczenia inwestycji, dofinansowania inwestycji, 
porozumienia zawartego z wykonawcą, uwag, które są zgłaszane przez Radnych 
i mieszkańców w sprawie placów zabaw, festiwalu rodzinnego – oficjalne otwarcie placu 
zabaw, działań porządkowych na placach zabaw. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z 
Otwartej Strefy Aktywności, która składa się z urządzeń w strefie placu zabaw, siłowni 
zewnętrznej i relaksu zlokalizowanej przy ul. Górnej w Ustroniu Morskim..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Jolanta Szymczak 

Opinia pozytywna.  
 
5. Dyskusja dotycząca potrzeb przedszkola w Ustroniu Morskim wpływających na 
podniesienie, jakości funkcjonowania placówki. Czas rejestracji: 54:29 - 01:38:26 

W dyskusji wzięli udział: 
- Alina Gajewicz 
- Mirosław Dziewiałtowicz (Ad Vocem) 
- Sylwia Halama 
- Olga Grajek-Górecka) 
- Hanna Caban 
 
 

Potrzeby Przedszkola przedstawiła Dyrektor Przedszkola Alina Gajewicz. Dyskusja dotyczyła 
stanu technicznego budynku i placu zabaw, braku pokoju nauczycielskiego i pomieszczenia 
socjalnego, powołania Wicedyrektora, nadzoru pedagogicznego, potrzeby zatrudnienia 
sekretarki, planowanych nasadzeń na terenie Przedszkola, działań ekologicznych, udziału 
dzieci w konkursach przedszkolnych, planowania budowy nowego budynku przedszkola od 
strony ulicy Ogrodowej, nowej lokalizacji budowy obiektu przy ulicy Górnej przy stadionie, 
co jest związane ze zmianą studium i planu zagospodarowania przestrzennego, 
dofinansowania na budowę żłobka i przedszkola, możliwości zaciągnięcia kredytu na budowę 
przedszkola, który byłby spłacony środkami ze sprzedaży placu po obecnym przedszkolu, 
czasu realizacji zadania, przeprowadzenia doraźnych remontów w przedszkolu, odległości 
budynku przedszkola od budynku szkoły i przystanku autobusowego, żywienia dzieci 
żłobkowych i przedszkolnych na jednej kuchni. 

 
 
6. Informacja na temat działania świetlic wiejskich na terenie gminy Ustronie Morskie. 
Czas rejestracji: 01:38:27 – 01:53:13 

Informację dotyczącą pracy świetlicy wiejskiej w Rusowie przedstawiła Pani Maria Szostak 
pracownik świetlicy wiejskiej w Rusowie 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Hanna Caban 
- Ewelina Gabryszewska 

Dyskusja dotyczyła zajęć sportowych, plastycznych i kulinarnych prowadzonych w świetlicy, 
godzin pracy świetlicy, ilości pracowników zatrudnionych w świetlicy w Rusowie, 
przygotowania zajęć dla dzieci młodzieży, stanu technicznego budynku świetlicy.  
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Dodatkowych informacji dotyczących świetlic gminnych przedstawiła Zastępca Wójta. 
Dyskusja dotyczyła zajęć na świetlicy w Gwiździe i Kukini prowadzone w razie potrzeb, 
dofinansowania świetlicy w Gwiździe, planowania zajęć na sali wiejskiej w Kukini. 

7. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 01:53:14 – 01:53:25 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Publicznej 
zamknął posiedzenie komisji.  

 
 

Przewodniczący komisji Publicznej 
Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Mirosław Dziewiałtowicz 

  

 
Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


